使用说明书



3合1无线充电器(折叠式)

一、产品简介

本产品是一款三合一快速无线充电器,可同时为支持QI标准的手机/iWatch/ TWS蓝牙耳机无线充电。本产品另外还增加夜晚环境灯设计,是一款方便实用的 智能电子设备。

本产品采用折叠设计,方便携带。折叠或打开状态都可以为产品充电。将设备 放置在充电区,即可为设备无线充电。您也可以将手机垂直或水平放置而不影响 手机的充电,并且可以在充电时视频聊天或观看喜爱的影视。



二、规格参数

品 名	3合1 无线充电器
使用方式	可折叠
材 质	塑胶+亚克力
颜 色	黑色
接口	Type-C
输入电流	≥9V-2A,5V-3A
手机输出	15W/10W/7.5W/5W
手表输出	2.5W
耳机输出	3W
适 配 器	≥9V-2A,5A-3A
尺寸	165X141.3X13mm
兼容性	支持符合Qi标准的手机、蓝牙耳机、苹果手表
产品清单	无线充电器x1、充电线x1、说明书x1

三、操作步骤

- 1. 在对其他设备进行无线充电时,请通过配备的充电线先为本产品
- 2. 轻按环境灯开关按键,打开环境灯;再次轻按环境灯开关按键,关 闭环境灯。

3. 为手机、iWatch或蓝牙耳机等设备充电时,将手机、iWatch或蓝牙 耳机平放在充电区,0.1秒后,开始为设备充电;当充满电后,可以直 接取下设备;充电过程中,如果设备需要终止充电,可以直接取下。



四、注意事项

1. 禁止将产品浸入水中,避免造成内部电路短路。

4. 产品翻开状态, 手机充电时, 可以横/竖摆放充电。

- 2. 禁止自行拆卸或摔打产品,以免造成产品损坏。
- 3. 请将产品放置在远离易燃易爆的液体、气体或爆炸品的地方。
- 4. 请勿将磁卡、磁条介质和精密机械放置在离本产品太近的位置。

设备折叠状态,可为手机、TWS蓝牙耳机无线充电

80.00 mm

3-IN-1 Wireless Charger (Foldable)

User Manual



I . Product Description

This device is a 3-IN-1 fast wireless charger which can support power charging for QI compatible mobile phone/iWatch/TWS bluetooth headset. Also nightlight design is special and more practical.

Foldable design make it more convenience to carry. Fast wireless charging is available for both of folded and open situation, and you just need to put the device to be charged on the charging area. Mobile phone could be placed in both of vertical position and horizontal position, and you could make video chatting or watch your favorite movie as you want while charging.



II. Specifications

Name	3 in 1 Wireless Charger
Using Type	Foldable
Material	Plastic + Acrylic
Colour	Black
Charging Port	Type-C
Input Current	≥9V-2A,5V-3A
Phone Output	15W/10W/7.5W/5W
Watch Output	2.5W
Headphone Output	3W
Adapter	≥9V-2A, 5A-3A
Inch	165*141.3*13mm
Compatibility	Support Qi compatible mobile phones, Bluetooth headsets, Apple Watch
Product List	Wireless charger x1, charging cable x1, manual x1

III.Operation Steps

- 1. Please firstly power on the device by our provided power cable.
- 2. Turn on / off nightlight by the nightlight power button.
- 3. When charging devices such as mobile phone, iWatch or bluetooth headsets, just place these devices on the charging area and they will be charged only after 0.1 seconds. When the devices are full charged or you want to terminate charging, just take them away from charging

Wireless charging for mobile phone, iWatch and TWS bluetooth headsets



Wireless charging for mobile phone and TWS bluetooth headsets when the device is folded



4. When the device is open, the mobile phone could be charged in horizontal or vertical direction.





IV.Precautions

- 1. It is forbidden to immerse the device in water to avoid short circuit of the internal circuit.
- 2. It is forbidden to disassemble or beat the device by yourself to avoid to damage the device.
- 3. Please place the device away from flammable and explosive liquids, gases or explosives.
- 4. Do not place magnetic cards, magnetic stripe media and precision machinery too close to the device.





FCC Warning Statement

RF Exposure: A distance of 15 cm shall be maintained between the antenna and users, and the transmitter may not be co-located with any other transmitter or antenna.